
Kidtabulous Mobile Childcare-Parents Registration Form    (Please print
clearly):
Please note* Parents must show a piece of photo ID to check their child in/out
of the childcare service. Parents must give written permission for anyone other
than parents to pick up the child with a valid ID. Your child must be registered
for the childcare service.

-1)Name of Parent/Guardian (first and last) :

-2)Name of Parent/Guardian (first and last):

-3)Name of child (first and last) and age of child :

-4)Name of child (first and last) and age of child :

-5)Contact number for parent: (we may text or call you if needed while your
child is in our care)

-6)Allergies/ Important Health information about the child:

7) Any additional information we should know about the child:

* Please note: Kidtabulous may take promotional photos/video during our
events for promotional purposes. Please indicate if you do not wish for your
child to be photographed.
              I do not wish for my child to be photographed
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Kidtabulous Terms and Conditions for Childcare
Liability
Except gross negligence or willful misconduct, Kidtabulous Event Childcare, the
selected childcare provider, shall not be liable for any damage caused. The
parent/guardian agrees not to hold Kidtabulous Event
Childcare legally responsible for any accidental injury, losses, expenses
(including attorney’s fees) from its activities, actions or children's actions.

Health Protocol
The current Kidtabulous health protocol includes:  staff have not tested positive
for Covid in the 14 days preceding the event, hand sanitizing and
cleaning/disinfecting of toys & surfaces

It is the parent/guardian’s responsibility to provide all important information
related to the child (including allergies and health conditions) when signing
their child in, and to confirm relevant information with the caregivers on site
when checking the child in at the childcare room.
For children with special needs, the childcare service provider reserves the right
to not accept the child, based on the capacity of the childcare services, on a
case-by-case basis.

Additional information
The childcare services will not administer any prescription medicine to the
children. Parents/guardians must return to the childcare facility to dispense any
medicine to their child.
For the health of other children in care, sick children will not be allowed into the
childcare space.
Parents/guardians must label all clothes and toys brought to the childcare room
with the child’s name. No valuable items can be left with the child in the
childcare facility, we will not be responsible for any losses or damages.

Parents/guardians or persons authorized by the parents/guardians to check
child(ren) in and out need to bring a valid ID.
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Notes:

Routines child name/age:
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CHECKLIST
Parents will need to bring the following items for their young child

(mainly for babies/toddlers/preschoolers): 
 

PLEASE LABEL ALL OF YOUR CHILD'S BELONGINGS
 

 -playpen or bassinet to sleep ( foam mats will be provided in the
room)
-stroller (if possible) 
-bouncy chair, bumbo seat if needed
-diapers (we will set up a changing area)
- wipes
-diaper cream
-portable changing pad
-milk & bottles (preferably labelled)
-change of clothes/pyjamas
- blankets & pillow
- food/snacks if not provided by the venue
-any other necessities for the child
-labelled bag with child's name and everything inside

-Parents are encouraged to provide any toy/item that is comforting
for their child (stuffed animal, favorite toy, pacifier, etc.) for as
smooth of a transition as possible. (preferably labelled)

Sitters will try to maintain the baby/toddler's routine as much as
possible while in the childcare space, and will remain in
communication with the parents throughout the time.

 
*Please note that we do not give medication or baths to the children



Kidtabulous Event Childcare - Formulaire d'inscription pour les parents (écrit 
clairement svp) :

Veuillez noter: Les parents doivent présenter une pièce d'identité avec photo
pour récupérer leur enfant à la sortie du service de garde. Les parents doivent
donner une autorisation écrite pour qu'une personne autre que les parents
vienne chercher l'enfant avec une pièce d'identité valide. Votre enfant doit être
inscrit au service de garde.

-1)Nom du parent/adulte autorisé (prénom et nom) :

-2)Nom du parent/adulte autorisé (prénom et nom) :

-3)Nom & age de l'enfant (prénom et nom):

-4)Nom & age de l'enfant (prénom et nom) :

-5)Numéro de contacte du parent : (nous pouvons vous envoyer un texte ou
vous appeler si nécessaire pendant que votre enfant est avec nous).

-6) Allergies/renseignements importantes sur la santé de l'enfant :

-7) Toutes informations supplémentaires que nous devons connaître au sujet de
l'enfant :

* Veuillez noter que nous prennons des photos/vidéos promotionnelles lors de
nos événements.
 Veuillez indiquer si vous ne souhaitez pas que votre enfant soit photographié.
             
               Je ne souhaite pas que mon enfant soit photographié.
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Conditions générales de Kidtabulous pour la garde d'enfants

Responsabilité Civile
Sauf en cas de négligence grave ou de faute intentionnelle, Kidtabulous Event
Childcare, le prestataire de services de garde d'enfants sélectionné, ne sera pas
responsable de tout dommage causé. Le parent/client accepte de ne pas tenir
Kidtabulous Event
Childcare responsable de toute blessure accidentelle, perte ou dépense (y
compris les frais d'avocat) ou de toute réclamation résultant de ses activités, ou
 des actions d'un enfant.

Protocole de santé
Le protocole de santé actuel de Kidtabulous Event Childcare comprend les
éléments suivants :  le personnel n'a pas été testé positif au Covid dans les 14 jours
précédant l'événement, la désinfection des mains et le nettoyage/désinfection
des jouets et des surfaces.

Il incombe aux parents/clients de fournir tous les informations importantes
relatives aux enfants (y compris les allergies et les problèmes de santé).
au moment de l'inscription de l'enfant, et de confirmer les informations
pertinentes avec les animateurs/gardiennes qui s'occupent des enfants sur place,
lors de l'enregistrement de l'enfant dans la salle de garde.
Pour les enfants ayant des besoins particuliers, le prestataire de services de garde
d'enfants se réserve le droit de ne pas accepter l'enfant, en fonction de la capacité
des services de garde, au cas par cas.

Renseignements additionnels
Les services de garde n'administreront pas de médicaments prescrits aux
enfants. Les parents doivent administrer le médicament à leur enfant.

Pour la santé des autres enfants accueillis, les enfants malades ne seront pas
autorisés à entrer dans l'espace d'accueil de l'enfant.
Les parents doivent étiqueter tous les vêtements et jouets apportés dans la salle
de garde avec le nom de l'enfant. Aucun objet de valeur ne peut être laissé avec
l'enfant dans la dans la structure d'accueil. Nous ne sommes pas responsables
pour des pertes ou des dommages.
Les parents/personnes autorisées par les parents à prendre leur(s) enfant(s) 
 doivent être nous montrer une pièce d'identité.
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